
Z Á P I S 

z jednání VV OSH Plzeň-sever a starostů okrsků, konané 12. září 2023  

ve Spolkovém domě v obci Heřmanova Huť 

 

Přítomní členové VV: dle prezenční listiny 

Omluvení členové VV: p. Česánek, p. Fiala, p. Kapitán, p. Polcar, p. Severa a p. Tyc 

Přítomní starostové okrsků nebo jejich zástupci: 

- Roman Slach – Dobříč, Jan Suchý – Ledce, František Hanus – Manětín+Bezvěrov, 

Miroslav Jůza – Úněšov, Radek Dolejš – Hromnice, Petr Slach – Plasy, Štefan Bindzar 

– Vochov, Miroslav Tlustý – Dolany, Štěpánka Nováková – Nýřansko 

 

Program jednání: 

1) Kontrola usnesení z června 2023 

2) Informace k čerpání dotace Plzeňského kraje, MŠMT a NSA 

3) Zpráva OR mládeže – 52. ročník Plamen a ZHVB (závod hasičské všestrannosti a 

brannosti) 

4) Informace z OR represe a OR ochrany obyvatelstva 

5) Příprava podzimního setkání ZH a funkcionářů 

6) Informace z okrsků 

7) Organizační záležitosti 

8) Usnesení a závěr. 

 

Jednání zahájila starostka p. Foldová přivítáním všech členů VV, starostů okrsků nebo jejich 

zástupců. Jako ověřovatele návrhu byli navrženi Ing. František Lüftner a Jan Suchý – 

přítomnými členy VV schváleno. Zápis dnes provede p. Alena Foldová – přítomnými členy VV 

schváleno. 

 

Ad1) kontrola usnesení VV z 28. 6. 2023 

Kontrolou usnesení konstatováno, že úkoly byly splněny. 

 

Ad2) informace k čerpání dotací – p. Foldová 

Dotace z Plzeňského kraje: 

- Do dnešního dne vyúčtování doložili žadatelé z SDH Dobříč, Mrtník, Tlučná, Kyšice, 

Chrášťovice, Dolní Hradiště, Lomnička, Žichlice – pouze kapitola A, okrsky 

Manětín+Bezvěrov a Plasy 

- Kladen důraz na správné dodání všech potřebných vyúčtování, jako jsou faktury, 

příjmové či výdajové pokladní doklady, organizační zabezpečení akcí a kvalitní 

fotografie, na kterých bude viditelné logo PK, logo PK musí být také na pořizovaném 

materiálu jako jsou altány, pivní sady, sportovní oblečení apod. 

- I když je ještě dostatečný časový prostor pro vyúčtování, je třeba nečekat do posledních 

dnů a včas vše doložit – a to nejpozději do 31. října 2023, na pozdě dodané 

vyúčtování nebude brán zřetel 

 



Dotace NSA – Národní sportovní agentura: 

- Dotace ve výši 28tis. Kč byla zcela vyčerpána na zajištění stravování při okresním kole 

hry Plamen 

Dotace MŠMT: 

➢ volnočasové aktivity (VA) – rozděleno bude 80tis. Kč 

- O dotaci si požádaly sbory Bučí, Ledce, Úněšov, Kožlany a Horní Bělá, které mohou na 

své aktivity z dotace čerpat 70 % a 30 % musí činit vlastní náklady, vyúčtování 

s kompletními přílohami musí být na OSH odevzdáno do 30. 10. 2023 

➢ Materiálně technická základna SDH (MTZ) – rozděleno bude 25tis. Kč, podmínky 

čerpání i vyúčtování jsou stejné jako u VA  

➢ VA a MTZ – vyúčtování, respektive rozdělení pro jednotlivé subjekty, musí být 

schváleno na jednání jak OR mládeže, tak VV 

➢ Letní tábory – o dotaci požádaly sbory Tlučná, Manětín, Úněšov a Obora – kompletní 

vyúčtování včetně příloh musí být na kancelář OSH dodáno nejpozději do 20. 9. 2023, 

vyúčtování již dodal sbor Obora 

 

Stav pokladny k dnešnímu dni: 28.775,00 Kč a na bankovním účtu je stav 920.179,45 Kč 

 

 Ad 3) Zpráva vedoucího OR mládeže J. Suchého 

- Ve dnech 2. a 3. září se na Horní Bělé konal aktiv vedoucích mládeže a dorostu, kterého 

se zúčastnilo 60 osob, byl projednán a zhodnocen průběh 51. ročníku hry Plamen a 

výsledky následných krajských a republikových účastí našich kolektivů – kraj Horní 

Hradiště starší a Horní Bělá mladší, oba týmy 1. místa, MČR Plamen Horní Hradiště 

celkové 3. místo, dorost kraj dorky Úněšov 1. místo, MČR místo 2., dorci Manětín, kraj 

2. místo. Dále bylo projednáno a schváleno organizační zabezpečení 52. ročníku hry 

Plamen s termínem 18. a 19. 5. 2024 – dnes předloženo členům VV ke schválení – nikdo 

z členů VV nemá připomínky, schváleno 

- Dále na aktivu byly poskytnuty pokyny k vyúčtování dotací a k podávání oznámení 

pojistných události 

- Praktická část zahrnovala několik stanovišť se zdravotníky, kde si po skupinách vedoucí 

vyzkoušeli poskytnutí první pomoci při různých zraněních a také se seznámili s řešením 

některých nepříjemných konfliktů mezi dětmi. Neděle patřila poznávání okolí, 

s tematickou přednáškou ředitele Muzea M. Týnice 

- Proběhlo představení nových pravidel Závodu hasičské všestrannosti a brannosti 

(ZHVB), okresní kolo se bude konat 7. října 2023 v okolí obce Horní Bělá, předloženo 

a následně přítomnými členy VV schváleno organizační zabezpečení 

➢ Rozpočet na ZHVB cca 20tis. Kč: potraviny 8tis. Kč, medaile 10tis. Kč a ostatní 

materiál 2tis. Kč – přítomnými členy VV schváleno 

- Budeme spolupořadateli krajského ZHVB – finančně zajišťuje KSH PK, na nás je 

organizační a technická příprava – termín a místo krajského ZHVB, 21. října 2023, okolí 

obce Nevřeň se zázemím v Centru caolinum 

- Úkolem pro vedoucího OR mládeže – elektronicky rozeslat všem vedoucím MH a 

dorostu organizační zabezpečení 52. ročníku Plamen a prvního Závodu hasičské 

všestrannosti a brannosti, včetně zveřejnění na webu OSH – do 20. září 2023 



- 23. září 2023 se koná MČR v běhu na 60 m překážek v Brně, z našeho OSH se závodu 

zúčastní celkem 12 mladých hasičů, a to z Horní Bělé, Ledec, Chotíkova, Všerub, Obory 

a Kaznějova.  

 

Ad4) Zpráva z OR represe a OR ochrany obyvatelstva 

OR REPRESE – v nepřítomnosti p. Česánka podal informace p. Melichar 

- Bohužel pro velké pracovní vytížení pověřeného vedoucího rady p. Česánka 

(profesionální voják) rada nepracuje tak, jak by měla, prozatím se stále hledá vhodný 

kandidát na tuto funkci tak, aby rada opět získala ten správný kredit a zhostila se všech 

úkolů v oblasti represe 

- Stále také nemáme zastoupení v krajské radě represe – toto je důležité pro přenos dalších 

důležitých informací do JPO 

- Do podzimního shromáždění představitelů SDH je nanejvýš nutné tuto situaci vyřešit 

OR OCHRANY OBYVATELSTVA – vedoucí Bc. Holeček 

- V pondělí 11.9. bylo dokončeno hodnocení výcvikového tábora, konaného v červnu 

v okrsku Nýřansko za přítomnosti zástupce HZS Plzeňského kraje. Bylo konstatováno, 

že celý náročný víkend byl dobrým počinem od všech zúčastněných, bylo vyzkoušeno 

několik situací za pomoci techniků ochrany obyvatelstva, např. stavba tábora, evakuace 

a vyhledávání osob apod. 

- Technikem obyvatelstva se může stát každý člen sboru, například i ženy, starší hasiči a 

také např. handicapované osoby pro administrativní práce 

- Do budoucna se počítá s dalšími podobnými akcemi 

- Informace doplnil p. Hlaváč, který se zúčastnil závodu kynologů v Žihli 1. a 2. září 2023 

pod názvem Štěkna 2023, vysoká účast z celé republiky…bohužel zájem ze strany 

republikových kynologů je nulový, odkaz na stránky ŠTĚKNA 2023 bude zveřejněn na 

webu OSH v odkaze rady ochrany obyvatelstva 

 

Ad5) Příprava setkání Zasloužilých hasičů a funkcionářů – p. Melichar, doplnil p. Hanus 

- Termín setkání sobota 28. října 2023, místem setkání obce Heřmanova Huť a Rochlov 

- Dojezd účastníků od 12,30 do 13,00 hodin na Mírové náměstí v Heřmanově Huti, 

prohlídka Vodárenské věže, návštěva muzea sklářství a statku Ing. Kohouta 

- Následně přesun do Rochlova, prohlídka zrekonstruované hasičské zbrojnice a následné 

posezení v Zámecké restauraci v Rochlově 

- Pozvánku doladí p. Melichar, bude rozeslána elektronicky na členy VV a starosty 

okrsků, Zasloužilým hasičům a hostům bude pozvánka odeslána poštou nejpozději 10. 

října – zodpovídá starostka 

 

Ad 6) Informace z okrsků 

Okrsek Dolany – p. Miroslav Tlustý 

- Výbor okrsku se pravidelně schází každý měsíc, zápisy jsou odesílány na kancelář OSH 

- Práce s mládeží: sbory Chrást, Senec, Zruč, Kyšice, Druztová, Dýšina činnost 

pozastavena 

- Konají se velitelské dny, okrskové soutěže dospělých i mládeže 

- Za zmínku stojí sběratelská činnost ZH Fanty, p. Šafaříka a p. Tlustého 



Okrsek Hromnice – p. Radek Dolejš 

- Současný starosta okrsku nefunguje, snažíme se o tzv. rozhýbání činnosti ze sboru 

Žichlice, jde to pomalu, ale snažíme se 

- V SDH Chotiná se utvořilo družstvo žen a mají zájem o kolektiv MH 

- SDH Planá má polní kuchyň a dokáže zajistit kvalitní stravování při akcích 

- V Žichlicích se staví zcela nová hasičská zbrojnice, snad se do konce roku podaří 

dostavět 

- Jednáme s fotbalisty o možnosti volného termínu v květnu na uskutečnění okresního 

kola hry Plamen 

 

Okrsek Dolní Bělá a Všeruby – nebyl přítomen starosta, ani zástupce 

 

Okrsek Úněšov – p. Miroslav Jůza 

- Nedaří se nám uskutečnit okrsková kola v požárním sportu dospělých pro velký 

nezájem z jednotlivých sborů 

- Vynikající práce v SDH Úněšov s dorostenkami 

- V okrsku se uskutečňuje pár sportovních nebo kulturních akcí (Vydra cup, Kuželky…) 

- Chybí nám ve sborech mladí lidé 

- Zápisy z našich jednání na kancelář OSH nezasíláme 

 

Okrsek Manětín + Bezvěrov – zástupce okrsku p. František Hanus 

- Ve sborech okrsku se konají různé pravidelné akce a soutěže 

- Okrsková soutěž proběhla a následovalo organizační a technické zabezpečení okresních 

soutěží pro mládež, dorost a dospělé v květnu 2023 

- S dorostem pracuje p. Petr Severa, bohužel nastal útlum u mladých hasičů 

 

 

Okrsek Žihle + Bílov – p. Alexandr Hlaváč 

- Jsme jediný okrsek bez řádné registrace, kromě Žihle a Bílova téměř nikdo nevyvíjí 

pravidelnou činnost 

- V letošním roce byla uspořádána okrsková soutěž a v Přehořově soutěž v PÚ, o víkendu 

bude uspořádána soutěž v Bílově 

- Kynologická skupina pod vedením p. Ernsta pracuje na velmi dobré úrovni, byl pořádán 

již několikátý ročník záchranářských psů s doprovodem pod názvem Štěkna 

 

Okrsek Nýřansko – p. Štěpánka Nováková 

- Z 12 sborů některé nepracují, jinak je dobrá vzájemná komunikace mezi těmi, které mají 

zájem o dění a spolupráci 

- Probíhá soutěž okrsku pro mladé hasiče a ve sborech pravidelné memoriály a soutěže 

- Výcvikový rok v červnu se velmi vydařil, potvrdila se perfektní spolupráce techniků 

ochrany obyvatelstva společně se členy JPO 

- Zápisy z jednání jsou zasílány na kancelář OSH 

 

 



Okrsek Ledce – p. Jan Suchý 

- Z 10 ti sborů pracuje aktivně 8, máme svá jednání min. 4x do roka, zápisy se odesílají 

na kancelář OSH 

- Několik let je uskutečňována liga okrsku i další soutěže v jednotlivých sborech 

- S mladými hasiči pracují Ledce, Chotíkov, Stýskaly, Třemošná 
 

Okrsek Vochov – p. Štefan Bindzar 

- Scházíme se každý měsíc, zápisy pravidelně odevzdáváme na kancelář OSH 

- SDH Bdeněves i přes častá upozornění a urgence nespolupracují 

- Aktivní je, co se týká mladých hasičů SDH Město Touškov 
 

Okrsek Kožlany + Chříč – p. Michal Češka 

- Malé sbory téměř nepracují, činnost celého okrsku tzv. táhnou Kožlany a činnost vyvíjí 

sbor ve Hlincích, zápisy se na kancelář OSH posílají 

- Okrsková soutěž proběhla a také soutěž v PÚ O zlatou proudnici 

- Kolektiv MH pracuje pouze v Kožlanech, Hlince jen sporadicky 

- V červnu byly pěkné oslavy 150 ti let založení SDH Kožlany  
 

Okrsek Kralovice – Ing. František Lüftner 

- Okrsková činnost je na malé úrovni, sbory v Kopidle a Kočíně nepracují vůbec, zápisy 

na kancelář bohužel neposíláme 

- Okrsková soutěž proběhla v Trojanech a další soutěže pořádaly např. sbory Výrov 

Hadačka, Hradecko, Bukovina 

- Chystá se přístavba HZ v Kralovicích 

- S mladými hasiči od 3 let věku pracují kvalifikovaní vedoucí v Kralovicích 

- 9. září proběhly vydařené oslavy 150. výročí založení sboru v Kralovicích 
 

Okrsek Plasy – p. Petr Slach 

- Scházíme se pravidelně 4x do roka, navíc se koná i velitelský den, zápisy z jednání jsou 

na kancelář OSH odesílány 

- Okrsková soutěž proběhla v Rybnici, sbory pořádají buď nahodilé nebo pravidelné 

soutěže (Rybnická gumovka, Memoriál J. Müllera, ZČHL…) 

- Každoročně se snažíme uspořádat na dané téma taktické cvičení, je to specifické 

vzhledem k tomu, že v okrsku je pouze 1 JPO III, ostatní jsou JPO V 

- Upadá činnost ve sborech Babina, Lomnička a Plasy pro vysoký věk a nízký počet členů 

ve sboru (cca 10–15), aktivně s mladými hasiči pracují v H. Hradišti a Kaznějově 

- Po covidu jsme navázali v letošním roce na ples, který se v Mladoticích povedl 
 

Okrsek Dobříč – p. Roman Slach 

- Jako okrsek se scházíme 6x ročně, zápisy na kancelář OSH nejsou odesílány 

- Veškeré informace jsou pravidelně přenášeny od Mgr. Urbánka do všech sborů 

- Opět se tzv. nastartovalo družstvo mladých mužů z SDH Dobříč, jsme tomu rádi 

- Velká základna MH a dorostu je v Oboře, kde se práce a činnost daří 

- Okrsková soutěž proběhla v Jarově 

- Problémy ve sboru Čivice a před zrušením je nejspíš SDH Břízsko 



Ad 7) organizační záležitosti 

p. Foldová: 

• Předložila dvě žádosti o zápůjčku okresní PS 12 od SDH Chrást (na 17.9.) a SDH Město 

Touškov (na 16.9.) – na základě diskuse a konstatování, že okresní sdružení vynakládá 

nemalé finanční prostředky na opravu a údržbu PS 12 výjimečně poskytne zápůjčku do 

SDH Chrást, převzetí a vrácení stroje zabezpečí p. Suchý 

• Okresní PS 12 je umístěna ve skladu kanceláře OSH a nebude v příštím období 

zapůjčována do okrsků a sborů s vyjádřením členů VV, že téměř každý sbor má požární 

stroj svůj a OSH nemá nadbytek finančních prostředků na opravy a údržbu 

• Po diskusi bylo konstatováno, že pokud bude okresní stroj výjimečně zapůjčen, vždy to 

bude bráno jako zpoplatněná služba 

• Na MČR v běhu na 60 m s překážkami do Brna 23. 9. náš okres budou zastupovat mladí 

hasiči z SDH Ledce 2, SDH Chotíkov 1, SDH Horní Bělá 2, SDH Obora 4, SDH 

Všeruby 1 a SDH Kaznějov 2 – po diskusi byl schválen příspěvek pro jednoho 

soutěžícího ve výši 500,-- Kč – lze použít na dopravu, ubytování, stravování, případně 

po domluvě na jiný účel s vyúčtováním nejpozději do 25. října 2023 

• Poděkovala členům VV za jejich vyjádření k možnému řešení funkčního období, 2 

členové souhlasí s bodem 3, 1 člen s bodem 2 a ostatní členové VV s bodem 1 

Možná řešení:  

Dle stanov není možné zkrácení funkčního období, naopak je částečně počítáno se situací, že nejsou 

nové orgány zvoleny a říkají, že současné orgány pokračují do zvolení nových.  

✓ Celý volební cyklus navázat na konání Sjezdu v roce 2026 řádně po 5-ti letech, tedy 

volby by se konaly v období cca 12/2025 – 07/2026.  

U části orgánů na nižších úrovních bude postupováno dle ustanovení stanov o 

pokračování do zvolení nových. Těmto funkcionářům není odepřeno ukončit činnost 

ve své funkci po pěti letech a uskutečnit volbu v příslušném pobočném spolku. 

V takovém případě budou nové orgány voleny pouze na 1 rok, jako dokončení 

předchozího volebního období.  

Konání volebního cyklu dle výše uvedeného tím není dotčeno.  

V návaznosti na zápis do veřejného rejstříku: Městský soud v Praze automaticky nekontroluje 

délku funkčního období a potvrzuje možné prodloužení funkčního období dle článku 5, 

odstavce 10 Stanov SH ČMS.  

✓ Volby budou probíhat na všech úrovních po uplynutí pětiletého období – Sjezd 

2026.  

Všem zvoleným funkcionářům zůstane zachována pětiletá délka funkčního období.  

Zkomplikuje se situace zejména pro OSH s volbou delegátů na Shromáždění delegátů OSH a 

Sjezdu SH ČMS – v některých případech budou muset být svolány dva roky po sobě – vyšší 

ekonomické i organizační nároky. V tomto směru bude v budoucnu nutné uskutečnit kroky 

vedoucí opět ke sjednocení.  

✓ Konání Sjezdu SH ČMS v roce 2025  

Toto řešení by vyžadovalo jednorázovou účelovou úpravu současných Stanov SH ČMS, 

protože by se jednalo o zkrácení funkčního období části orgánů.  

 

 



p. Hanus: 

• Upřednostňuje bod 3 z důvodu dalšího placeného období, jak pro starostku SH ČMS 

tak pro její náměstky – nesouhlasí s tím, aby jim byly místo 5ti let vypláceny mzdy 6 

let 

p. Foldová: 

• Možné řešení funkčního období bude rozesláno na sbory prostřednictvím starostů 

okrsků tak, aby bylo patrné, jaký názor mají řádní členové SH ČMS v našem OSH  

• Předložila návrhy na vyznamenání pro členy SDH Zruč – schváleno, SDH Záluží – 

schváleno, SDH Tlučná – schváleno, kromě návrhu na udělení ČU SH ČMS pro p. Pavla 

Filipa, a to vzhledem k jeho věku, a především s přihlédnutím, že ve sboru, okrsku ani 

na okrese prozatím neprošel a neměl žádnou funkci, vyšší vyznamenání a ani jiné není 

nárokové, vždy by mělo být navrhováno a následně uděleno za aktivní práci i ve 

funkcích od sboru a výše 

• Požádala přítomné starosty o další vzájemnou spolupráci a poděkovala za dnešní účast 

a poskytnutí informací téměř z celého okresu a požádala o zasílání zápisů z jednání 

okrskových výborů především tam, kde se zatím toto neděje 

• Vyjádřila nespokojenost s činností některých členů VV i odborných rad, je patrný 

nezájem o pomoc při přípravě a organizací okresních soutěží a akcí, někteří i když jsou 

ve funkcích delší dobu, nebyla jejich přítomnost doposud na žádné soutěži apod., na 

jednání VV i OR se někteří členové těchto orgánů neúčastní, mnohdy i bez 

omluvy…pokud se nezmění jejich přístup, je především na sborech a okrscích tyto členy 

odvolat z daných funkcí nebo vyměnit vedení okresu, včetně starostky 

Předseda OKRR p. Cízl: 

• Rada měla poslední jednání v červnu, kontrolovala hospodaření, vedení účetnictví OSH, 

usnesení VV – při kontrole nebyly zjištěny žádné nedostatky 

• V příštím týdnu má rada pravidelné jednání, zápisy budou dodatečně zveřejněny na 

webu OSH 
 

U S N E S E N Í 

Výkonný výbor OSH Plzeň-sever bere na vědomí|: 

- Kontrolu usnesení z 28. 6. 2023 

- Podané informace o čerpání účelové dotace z PK, NSA a MŠMT ČR 

- Stav pokladny a běžného účtu OSH PS jak je uvedeno shora 

- Zprávu z činnosti OR mládeže, aktivu VM a dorostu a přípravě ZHVB 

- Informace z OR represe 

- Informace z OR ochrany obyvatelstva 

- Přípravu setkání ZH a funkcionářů 28. 10. 2023 

- Informace od starostů nebo zástupců starostů okrsků o jejich činnosti 

- Vyjádření členů VV k možnému řešení funkčního období SH ČMS 
 

Výkonný výbor OSH Plzeň-sever schvaluje: 

- Ověřovatele zápisu Ing. Františka Lüftnera a p. Jana Suchého, zapisovatelku p. Alenu 

Foldovou 



- Organizační zabezpečení 52. ročníku hry Plamen s termínem konání 18. a 19. května 

2024 

- Organizační zabezpečení Závodu hasičské všestrannosti a brannosti (ZHVB) 

s termínem konání 7. října 2023 na Horní Bělé 

- Rozpočet na ZHVB ve výši 20tis. Kč 

- Příspěvek pro mladé hasiče, kteří náš okres budou reprezentovat na MČR v běhu na 60 

m překážek ve výši 500,-- Kč na jednoho MH 

- Pozvánku na setkání ZH a funkcionářů do Heřmanovy Hutě a Rochlova 

- Výjimečnou zápůjčku okresní PS 12 pro dětskou soutěž do SDH Chrást 

- Zápůjčka okresní PS 12–s platností od 18. září 2023 nebude stroj zapůjčován do okrsků 

a sborů, především z důvodu nemalých nákladů OSH na opravy a údržbu, v případě 

zápůjčky bude tato služba zpoplatněna  

- Vyznamenání podaná pro členy SDH Zruč, Záluží a Tlučná 
 

Výkonný výbor OSH Plzeň-sever neschvaluje: 

- Zápůjčku okresní PS 12 pro SDH Město Touškov 

- Udělení ČU SH ČMS pro člena SDH Tlučná p. Pavla Filipa 
 

Výkonný výbor OSH Plzeň-sever ukládá: 

p. Foldové: 

• Všem Zasloužilým hasičům s titulem poštou odeslat pozvánku na říjnovou akci v 

Obcích Heřmanova Huť a Rochlov – do 10. 10. 2023 

• Rozeslat přes starosty okrsků možná řešení funkčního období SH ČMS – neprodleně 

• Vyrozumět účastníky MČR v běhu na 60 m překážek, konané v Brně o výši schváleného 

příspěvku – do 18. 9. 2023  

• Zaslat rozhodnutí VV o zapůjčení okresní PS do SDH Chrást a do SDH Město Touškov 

oznámit zamítnutí zápůjčky – neprodleně 
 

p. Suchému: 

• Rozeslat všem vedoucím MH a dorostu OZ 52. ročníku Plamen a dále OZ Závodu 

hasičské všestrannosti a brannosti (ZHVB) – do 18. 9. 2023 
 

p. Česánkovi, dočasně pověřenému vedením OR represe: 

• Urychleně řešit stav v radě represe a určit zástupce v krajské OR represe, s řešením 

seznámit VV nejpozději 10. 10. 2023 
 

p. Melicharovi: 

• Upravit pozvánku na setkání ZH a funkcionářů – do 1. 10. 2023 

 

Zapsala: 

Alena F o l d o v á, v.r. 

 

Ověřovatelé: 

Ing. František L ü f t n e r, v.r.     Jan S u c h ý, v.r. 

 


